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OHJE Otetaan käyttöön puhelimella tunnistautuminen - MFA  
(iPhone) 
 

Sinulla pitää olla: puhelin, tietokone, esedulainen-tunnus ja salasana. 
Tee alla olevan ohjeen mukaan.  

Aloita PUHELIMELLA 

Lataa ja asenna puhelimeen sovelluskaupasta Microsoft Authenticator.  

 
Älä vielä avaa sovellusta. 
 

Jatka TIETOKONEELLA 

 

 
 
Kirjaudu Microsoft 365-ympäristöön 
omalla esedulainen-tilillä ja salasanalla. 
 
www.esedu.fi -> Pikalinkit -> Microsoft 365 

  
Otetaan puhelimella tunnistautuminen käyttöön. 
 
Jatka Seuraava-painikkeella. 
 

 

 
Jatka Seuraava-painikkeella. 
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Jatka Seuraava-painikkeella. 

 

 
 
 
 
Älä valitse vielä mitään. 
Jatka puhelimella. 

 

Jatka PUHELIMELLA. Avaa Authenticator sovellus. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jatka Hyväksy-painikkeella. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jatka Jatka-painikkeella. 
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Valitse Skannaa QR-koodi 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Hyväksy Salli-painikkeella. 
(Kuvassa OK-painike) 
 

 

Etsi ruutuun tietokoneen näytöllä näkyvä 
QR-koodi. 
 
Sovellus lisää tilin automaattisesti 
puhelimellesi. 
 
 
Hyväksy Salli-painikkeella. 
 

 

 
 
Lisätty tili näkyy puhelimen Authenticatorissa. 
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Jatka TIETOKONEELLA 

 

 
 
 
 
 
 
 
Jatka Seuraava-painikkeella. 

 

 
Tietokoneen näytölle tulee näkyviin 
kasinumeroinen numero. 
 
 

Jatka PUHELIMELLA 

 

 
 
Syötä tietokoneen näytöllä näkyvä numero  
Anna numero -kenttään. 
 
Jatka Kyllä -painikkeella. 
 

 

Jatka TIETOKONEELLA 

Jatka Seuraava-painikkeella 
 

 
Jatka Valmis-painikkeella. 
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TUNNISTAUTUMINEN 

 
Näytöllä näkyy numero.  Syötä sama numero Authenticatoriin. 

 

VALITSE UUSI SALASANA ITSELLESI 

 


